



المستثمر الوطني
The National Investor

24th Floor | Sky Tower
Al Reem Island
P.O. Box 47435, Abu Dhabi, U.A.E.

Tel : +971 (2) 619 2300
Fax : +971 (2) 619 2400
www.tni.ae

Date: 11/12/2019

التاريخ: 2019/12/11

Ref: L/C/1/111219

الإشارة: م و/د ق/1/121219

Mr. Hamad Al Ali
Head of Companies Listing Department
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ حمد العلي المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

The Securities and Commodities Authority/
Disclosure Department

السادة/ هيئة الأوراق المالية و السلع – قسم الإفصاح

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Sub: the results of the Board Meeting of The National Investor PrJSC ("the Company") held on 11/12/2019

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المستثمر الوطني ش م خ ("الشركة") المنعقد في 2019/12/11

With reference to the above-mentioned subject, please be informed that the Board of Directors of the Company met today, Wednesday 11/12/2019 at 05:00 PM. The Board Members have discussed the business agenda and approved as appropriate; They have further took the below decisions:

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع في هذا اليوم الاربعاء الموافق 2019/12/11 في تمام الساعة 05:00 مساء. وقد تم مناقشة بنود جدول الأعمال وتم اتخاذ القرارات اللازمة بشأنها، إضافة الى ذلك تم اتخاذ القرارات التالية:

- To carry out a restructure to the Company in order to right size the cost of its financial and functioning operations, and
- To recommend a decrease to the Company's capital by AED 200 million dirhams to be returned to the shareholders and to distribute AED 50 Million as special dividend after obtaining the approval of the competent Authorities and the Shareholders.

- القيام بعملية إعادة هيكلة للشركة بهدف ترشيد تكلفة عملياتها المالية والتشغيلية، و
- التوصية بخفض رأس مال الشركة بقيمة 200 مليون درهم يتم إعادتها الى المساهمين إضافة الى توزيع أرباح استثنائية بقيمة 50 مليون درهم بعد الحصول على موافقة السلطات المختصة والمساهمين.

Please accept our sincere regards;

المستثمر الوطني
The National Investor

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

ياسر جعيسه/ الرئيس التنفيذي
Yasser Geissah/ Chief Executive Officer